
The Edge Billion Ringgit Club Corporate Award 2011 for Berjaya Sports Toto 
 
Berjaya Sports Toto Bhd (BToto) emerged as a winner of The Edge Billion Ringgit Club (BRC) Corporate Awards 
for the second consecutive year. BToto was selected under the Trading/Services, IPC and Technology Sectors 
category. Launched last year, The Edge BRC recognizes and groups together companies with a market 
capitalization of at least RM1 billion as at 31 March every year, or RM1 billion in revenue for the immediate 
preceding year. 
 
Recipients of the corporate awards are adjudged through transparent key measurements based on 
shareholder wealth creation and profitability. 
 

成功多多博彩荣获“2011 年《The Edge》 10 亿令吉俱乐部企业奖” 
 

成功多多博彩有限公司梅开二度，连续第二年荣获“《The Edge》 10 亿令吉俱乐部企业奖”。成功多

多博彩是再一次在贸易与服务、IPC 及科技领域组中胜出。自去年推出此奖项以来，“《The Edge》 10

亿令吉俱乐部企业奖”以至少 10 亿令吉的市值（截至每年的 3 月 31 日）或前一年的 10 亿营业额作为

基准，评选并归类符合条件的公司。 
 

所有荣获奖项的得奖公司是通过透明的关键评估其创造股东财富与盈收能力而评选出来的。 
 


